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1. Hoolekogu esimehe valimine. 
 

Valime koosoleku juhatajaks Evely Press, kõik liikmed on ühehäälselt poolt. 
Hoolekogu esimehe kandidaadid:  
Melle Korniltseva esitas ennast kandidaadiks 
Merit Männi esitas Hellika Männi kandidaadiks. 
Mõlemad kandidaadid tutvustasid ennast hoolekogu liikmetele ja külalistele. 
Toimus hääletus, valituks osutus Hellika Männi 9 poolthäälega. 
Protokollijaks valiti edaspidiseks Viivi Artel, sest seni oli Hellika Männi protokollija. 
 

2. Riskianalüüsi tutvustamine. 
 
Sisulisi muudatusi ei ole. Välja on võetud lasteasutuse basseini osa, sest see ei ole 
rahaliselt otstarbekas. Õpetajad on juba teinud ettepanekuid, mis sinna asemele teha. 
 
M.Korniltseva: Kas on võimalik kasutada psühholoogi teenust? Jah on ja sellest on 
olnud abi, kohalik omavalitsus maksab selle eest. Vajadusel saavad teenust kasutada 
ka õpetajad. 

 
          
3. Eelarve 2024 kokkuvõte/2025 eelarve projekt. 

 
Eelarve seis oli eelnevalt tutvumiseks saadetud hoolekogu liikmetele meili teel.  
Eelarve projektile tuleb veel juurde november ja detsember. Kütte jaoks tuleb ära osta 
diisel. See on suur väljaminek, aga eelarvest üle ei lähe. Lasteaedadesse jõudsid 
kohale rahunemise pesad, see on suur ost. Maidlasse tuleb lasteaia hoovi 
ronimisatraktsioon. 
Kahel korral on erinevate majade (Maidla, Erra ja Sonda) lasteaia rühmade personal 
korraga kokku saanud. 
Personalikulude varu on tulnud riigile üle antud koolide rahast, mis on spetsiifilise 
suunitlusega, sellepärast on natuke suurem jääk. 



2025 aastal tuleb kooli koosseisu valla majanduskeskusest üle 8 töötajat, sellepärast 
on eelarves suur hüpe palga- ja majapidamiskuludes. Saime kooli kasutusse 
valitsejamaja, mis suurendab kulusid. Plaan on luua liikuv arvutiklass. Arvutiklassis on 
kaasaegne operatsioonisüsteem ja programmid praegu kasutusel. Uuendamist vajavad 
toolid (ergonoomilised).  
Maidla Kooli 100 üritus on eelarvesse sisse kirjutatud. 
Eelarves sisaldub valla arendusspetsialisti K.Meistri kirjutatud kaasava hariduse 
projekt, omaosalus on sellel alla 2000 euro. 
Vald allkirjastas haridusleppe, koolis on õpetajatel 21 kontakttundi, see ei ole vallale 
suur kulu. 
 
 

4. Pikapäevarühm. 
 
Pikapäevarühmas on nüüd 3 päeval nädalas 2 eri rühma, et vene keelsed lapsed 
saavad kinnistada eesti keelt ja eesti keelsed lapsed saavad oma õppetööd ära teha. 
Hoolekogu hinnangu pikapäevarühma tööle anname kevadel, sest siis on näha kuidas 
läinud on. 
 

5. Maidla Kool 100 sündmuste korraldamine. 
 
Sündmused on meil olnud juba nii koolis kui ka lasteaias. MK100 üritus toimub 
23.08.2025, seda korraldab õpetaja Velve Mäetaga, kaasatud on vilistlased ja kooli 
töötajad.  
Hoolekogu aitab teha ühe ürituse. Idee on lumelinn või 100 väikest lumememme, 
olenevalt kuidas lund jätkub. Erinevates asukohtades (Maidla, Sonda, Erra) pisikesed 
lumememmed. 
 

6. Ettepanekud. 
 
E-M. Müsler: nutiekraanid koolimajja seina peale ja koolisööklas sagedamini kohukesi. 
E.Press: 1 nutitahvel on tulemas. 

 
7. Muud küsimused. 
 

1) Lasteasutuse ametlik suhtluskanal on Eliis, mille kaudu liigub info ja kuhu 
lapsevanemad märgivad puudumised.  
M.Männi: Osa teateid igaks juhuks saadame läbi e-maili dubleerivalt. 
Mida teha kui mõni lapsevanem ei ole nõus kasutama Eliisi? 
Vastus: Eliis on siiski meie ametlik kanal. Sellisel juhul peab lapsevanem ise küsima 
lasteaias infot. 
 
2) Praegu on hoolekogu miinimumkoosseis, see on hoolekogu otsus kas on vaja 
suurendada. 
S.Varemäe: Ettepanek, et Erra ja Sonda õpetajad võiks ka olla hoolekogus. 
Hääletus, et Sondast ja Errast lisandub hoolekokku kummastki 1 õpetaja. Kõik 
hoolekogu liikmed hääletasid poolt. 
 
3) Külaline Jelena Ragni: Eelmises haridus ja noorsootöö komisjonis rääkisime 
hariduskokkuleppest, et kas on vaja allkirjastada. Järgmisel korral on plaanis rääkida 
eelarvest. Kui on küsimusi, siis palun tulge ja räägime. 



Kool on väga hästi varustatud, kõik on olemas. 
M.Korniltseva ettepanek hariduskomisjonile: toetage tugispetsialiste. 
 
4) Soovime lasteaedadesse nutikasvuhoonet, kirjutame projekti..  
5) Riigipoolsed toetused koolitoidule ja ekskursioonidele on muutunud, eelkõige 
vähenenud. 
6) Maidla kool 100 jaoks on vaja leida MTÜ, et saaks kirjutada projekte toetuse 
saamiseks, et anda välja Maidla kool 100 trükist. M.Eiert ettepanek, teeme MTÜ 
kool+noortekeskus. 
7) M. Korniltseva: Tugispetsialiste me kuulutustega ei leia. 
E. Press: Oli kandidaat, kes esialgu lubas jaanuarist tulla, kuid loobus. Tänaseks on 1 
eripedagoogi kandidaat läbi tutvuste, loodame, et ta tuleb. Ei ole kohalik inimene. 
See logopeed kes meil eelmine õppeaasta käis ei saa enam tulla. Püüame leida 
inimest, kes käib vähemalt 1 kord nädalas. Tahame liituda kõneravi programmiga. 
Vene keelsete laste jaoks oleme loonud keelesõbra programmi, kus üks kord nädalas 
on ühes tunnis 1., 4. ja 5. klassi õpilased ja räägivad omavahel eesti keeles. Lasteaias 
kasutatakse valla logopeedi soovitatud mänge ja tegevusi. 
 

 
 
 
 
 
 Koosoleku juhataja     Protokollija  

 Evely Press                 Hellika Männi  


